
روزنامه

www.donyayehavadar.ir سه شنبه  25 شهریور  1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل

571

مدافعان قانون خلق الساعه؛

با روح قانون تان 
در تضاد نباشید!

صفحه 8

»وزیر کشور« خبر داد:

پیگیری دو طرح ملی ساماندهی مهاجرت 
و حاشیه نشینی با کمک مجلس

صفحه 6

سامانه نظارت الکترونیک 
بر داروخانه ها افتتاح شد

صفحه 2

»رئیس کل دادگستری استان« خبر داد: 

بهره برداری از ساختمان شورای حل اختلاف مشکین دشت
صفحه 3

رویای دست نیافتی قهرمانی آسیا؛

حالا حالاها امیدی
 به موفقیت درآسیا نیست
صفحه 8



2
روزنامه

سه شنبه 25 شهریور 99 -  شماره  571

خبری

صنایع  فرهنگی،  میراث  اداره کل  سرمایه گذاری  معاون 
دستی و گردشگری آذربایجان غربی گفت: عملیات عمرانی 
ایجاد مرکز بزرگ گردشگری نمکی ارومیه امسال آغاز شده 
و طبق پیش بینی ها برای اتمام و بهره برداری آن ۱۶۰ میلیارد 

ریال اعتبار نیاز است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی عبدلی روز گذشته با اعلام 
این خبر افزود: این مرکز در سه هزار متر مربع زمین در 
روستای بند احداث می شود و با ۱۰ درصد پیشرفت فیزیکی، 

عملیات خاکبرداری آن تاکنون به اتمام رسیده  است.
وی با بیان اینکه میزان اعطای تسهیلات به این طرح 
هنوز نهایی نشده ، بیان کرد: پیش بینی می شود این طرح 
در صورت جذب اعتبارات و تسهیلات تا بهمن سال آینده 

به بهره برداری برسد.
معاون سرمایه گذاری اداره کل میراث فرهنگی، صنایع 
این مرکز  در  آذربایجان غربی گفت:  و گردشگری  دستی 
نمک ساخته  از جمله  با مصالحی  اقامتی  ۱۰ سوئیت 
خواهدشد و در واقع این مرکز اولین مرکز گردشگری نمکی 

دست کند ایران محسوب می شود.
استان،  زیپ لاین  نخستین خط  داد: ساخت  ادامه  وی 
نخستین خط زیپ لاین دوچرخه سواری و بلندترین تاب 
سنتی ایران با ارتفاع ۶۰ متر در این مجموعه پیش بینی 

شده است.
عبدلی اضافه کرد: ساختمان این مرکز گردشگری چهار طبقه 

شامل نخستین مجموعه تخصصی با عنوان مهدکودک 
نمکی، لجن درمانی، نمک درمانی حیوانات و رستوران و 

کافی شاپ تخصصی است.
وی گفت: آذربایجان غربی دارای ظرفیت های گردشگری 
بسیاری است که در صدد هستیم با اجرای طرح های 
مختلف و تسهیل روند سرمایه گذاری زمینه جذب سرمایه 

گذار در استان هموارتر شود.
آذربایجان غربی دارای بیش از یکهزار و ۶۰۰ اثر تاریخی 
ثبت شده در فهرست آثار ملی و ۲ اثر ثبت شده جهانی 

شامل »قره کلیسای چالدران« و »تخت سلیمان تکاب« 
است.

سه گنبد  کلاه فرنگی،  عمارت  باغچه جوق،  موزه  کاخ 
ارومیه، غار سهولان مهاباد، خان تختی سلماس، مقبره 
ارومیه،  ننه مریم  کلیسای  چالدران،  صدرالدین  شیخ 
خانه  ارومیه،  تاریخی  بازار  سردار،  قلعه بسطام، مسجد 
انصاری، تپه حسنلو، تالاب کانی برازان مهاباد و روستای 
شمار  به  آذربایجان غربی  تاریخی  آثار  جمله  از  چورس 

می رود.

خبر اول

۱۶۰ میلیارد برای ریال برای راه اندازی مرکز گردشگری نمکی 

شمار بهبودیافتگان کرونا به 348 هزار و 13 تن رسید

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۴۰۴ هزار و ۶۴۸ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۵۶ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۲۳ هزار 
و ۳۱۳ نفر رسیده است و تاکنون 348 هزار و 13 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.

سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۶۱۹ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۳۸۲ 
نفر از آنها بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور به ۴۰۴ هزار و ۶۴۸ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۵۶ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۲۳ هزار و ۳۱۳ نفر رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۴۸ هزار 

و ۱۳ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص 
شده اند. همچنین ۳۷۹۸ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ 

در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
و ۸۴۸  هزار  و ۵۸۶  میلیون  سه  تاکنون  افزود:  لاری 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
آخرین  اساس  بر  کرد:  بیان  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
مازندران،  تهران،  استان های  کشور،  در  کرونا  اطلاعات 
گیلان، قم، اصفهان، خراسان رضوی، آذربایجان شرقی، 
کرمان، خراسان شمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین در 
وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین استان های آذربایجان 
بوشهر،  اردبیل،  هرمزگان،  لرستان،  فارس،  البرز،  غربی، 
کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، خراسان جنوبی، مرکزی، 
ایلام، چهارمحال و بختیاری، گلستان و خوزستان در 

وضعیت هشدار قرار دارند.

وضعیت کرونا در استان قم

وی درباره وضعیت کرونا در استان قم اظهار کرد: پس 
از خیز شدید بیماری در اسفند سال گذشته در استان 
قم، با همکاری مردم این استان در رعایت پروتکل های 
همکاری  و  درمان  و  بهداشت  کادر  تلاش  بهداشتی، 
مسئولان ستاد استانی کرونا، از ابتدای فرودین تا اواسط 
خرداد سال جاری شاهد یک روند نزولی در موارد ابتلا و 
بستری روزانه در این استان بودیم، ولی متاسفانه از اواخر 
خرداد ماه، نمودار موارد ابتلا و بستری روزانه در این استان 
مجددا روند صعودی به خود گرفته و این شیب صعودی 

همچنان در حال امتداد است.
لاری افزود: اکنون حدود 500 بیمار مبتلا به بیماری کووید 
19 در بیمارستان ها و مراکز درمانی استان قم بستری 
هستند که وضعیت عمومی 95 نفر از آن ها وخیم گزارش 

شده است.
معاون وزیر بهداشت ادامه داد: استان قم برای چندین 
هفته متوالی است که در وضعیت قرمز بیماری قرار دارد. 
بروز موارد بستری در این استان، بالاتر از متوسط کشوری 

است و بیم آن می رود که عادی انگاری شرایط و سهل 
انگاری در رعایت پروتکل های بهداشتی، زمینه ای را جهت 

خیز مجدد بیماری در این استان فراهم کند.
بازرسی بهداشتی از مراکز متخلف استان قم

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: از زمان شیوع بیماری 
بیش از 156 هزار بازدید از اماکن عمومی و واحدهای 
صنفی و صنعتی استان قم انجام شد که برای بیش از 27 
هزار مورد از اماکن مذکور به دلیل سهل انگاری در رعایت 
پروتکل های بهداشتی اخطار صادر شده و تعداد 197 واحد 

متخلف پلمب شده اند.

میزان استفاده از ماسک در قم

ادامه داد: طی بررسی های صورت پذیرفته، میزان  وی 
استفاده از ماسک توسط مردم استان قم در مراکز و اماکن 
عمومی، اداره ها، بانک ها و مراکز خرید صنفی 81 درصد و 
در وسایل نقلیه عمومی درون و برون شهری 78 درصد 
است. همچنین میزان استفاده از ماسک توسط کارمندان 
اداره ها و بانک های این استان 96 درصد و میزان استفاده 
از ماسک توسط متصدیان و شاغلان واحدهای صنفی 

و صنعتی به ترتیب 75 و 92 درصد گزارش شده است.
پروتکل های  رعایت  میزان  بالاترین  کرد:  بیان  لاری 
بهداشتی در هفته سوم شهریور ماه در استان قم در 
و  ورزشی  اماکن  در  رعایت  میزان  کمترین  و  بانک ها 

واحدهای بستنی فروشی گزارش شده است.
معاون وزیر بهداشت اظهار کرد: امیدواریم با رعایت بیشتر 
پروتکل های بهداشتی و استفاده جدی تر و همگانی تر از 
ماسک توسط مردم شریف استان قم و حمایت و مدیریت 
ستاد استانی کرونا، شاهد کاهش موارد ابتلا و بستری 
روزانه و خروج این استان از وضعیت قرمز بیماری طی 
هفته های آتی باشیم و فراموش نکنیم که بروز هرگونه 
رعایت  در  انگاری  آفرین و سهل  اجتماعی خطر  رفتار 
توصیه های بهداشتی، زمینه لازم را جهت خیز مجدد 

بیماری در کشور فراهم می کند.

سامانه نظارت الکترونیک بر 
داروخانه ها افتتاح شد

و  شد  افتتاح  داروخانه ها  بر  الکترونیک  نظارت  سامانه 
سازمان غذا و دارو از امروز)دوشنبه( با استفاده از سامانه 
مانند  کرونایی  اقلام  توزیع  بر  آزمایشی  در مرحله  جدید 
نظارت  داروخانه ها  در  الکل  و  ضدعفونی  مواد  ماسک، 

می  کند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، زبیده حسینی 
نسب معاون مدیر کل اداره بازرسی و شکایات  سازمان غذا 
و دارو امروز در نشستی با خبرنگاران در سازمان غذا و دارو 
گفت: با توجه به اهمیت و اولویت نظارت بر اقلام کرونایی، 
در گام اول و در دوره فعالیت آزمایشی )پایلوت( این سامانه 
بر وضعیت توزیع این اقلام در تعدادی از داروخانه های 
استان تهران در سه دانشگاه علوم پزشکی تهران، شهید 
بهشتی و ایران و نیز دانشگاه علوم پزشکی البزر نظارت 

می شود.
وی گفت: بعد از طی دوره آزمایشی و رفع ایرادات سامانه 
نظارت الکترونیک بر داروخانه ها، این سامانه در داروخانه 
های ۱۰ دانشگاه علوم پزشکی دیگر فعال می شود و در 
مرحله نهایی این سامانه در همه داروخانه های دولتی 
و خصوصی تحت پوشش ۶۳ دانشگاه علوم پزشکی در 
سراسر کشور فعال می شود و با استفاده از آن به صورت 
الکترونیک بر توزیع همه انواع داروها و کالاهای سلامت 

که در داروخانه ها توزیع می شود، نظارت می شود.
حسینی نسب افزود: این نظارت شامل کیفیت و اصالت 
کالا، قیمت مصوب آن، گرانفروشی، حضور مسئول فنی 
داروخانه است که با همکاری اداره کل نظارت بر دارو و 
اداره کل مکمل ها و فرآورده های طبیعی سازمان غذا و 

دارو انجام می شود.
معاون مدیر کل اداره بازرسی و نظارت بر شکایات سازمان 
با فعال شدن سامانه نظارت  افزود: همزمان  غذا و دارو 
های  بازرسی  و  ها  نظارت  ها،  داروخانه  بر  الکترونیک 
حضوری نیز از طریق اداره کل نظارت بر دارو و اداره کل 
نظارت بر مکمل ها و فرآورده های طبیعی سازمان غذا و 
دارو نیز انجام می شود و گزارش نظارت بر داروخانه های 
سراسر کشور از طریق سامانه الکترونیک به صورت آنلاین 
و ۲۴ ساعته به سازمان غذا و دارو ارجاع می شود و به این 

ترتیب دقت و سرعت نظارت ها افزایش می یابد.
وی در پاسخ به پرسش ایرنا درباره میزان تخلفات داروخانه 
ها و مهمترین تخلفات داروخانه ها گفت: این آمار را نداریم 
زیرا نظارت های مستمر بر داروخانه ها توسط اداره کل دارو 
و اداره کل مکمل های سازمان غذا و دارو انجام می شود 
و فقط تخلفات پر تکرار و مهم که از این ادارات به اداره 
کل بازرسی ارجاع شود، در این مرکز رسیدگی می شود. 
در ماههای اخیر گزارش مهمی نداشته ایم. رسیدگی به 
تخلفات در فروش ماسک و از جمله گرانفروشی ماسک 
نیز به اداره کل تجهیزات پزشکی سازمان غذا و دارو مربوط 
می شود، در مورد قیمت مصوب ماسک نیز این اداره کل 

اعلام نظر می کند.

سلامت

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمود فرهاد را گرامی می دارد

کرونا در ایران
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نوبت دهی اینترنتی خدمات مرکز تعویض پلاک در البرز اجتماعی
سرهنگ »غلامعلی شرق« -رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز- از نوبت دهی اینترنتی 

خدمات مرکز تعویض پلاک در این استان خبر داد.

»رئیس کل دادگستری استان« خبر داد: 

بهره برداری از ساختمان شورای 
حل اختلاف مشکین دشت

فاضلی هریکندی گفت: محاکم با اتخاذ تصمیم و فصل 
اما علت  اقدام می کنند،  از طریق صدور رأی  خصومت 

تشکیل شورا مصالحه و اصلاح ذات البین است.
ساختمان شورای حل اختلاف مشکین دشت با سه شعبه 
فعال حقوقی با حضور رئیس کل دادگستری استان البرز، 
رئیس شورای حل اختلاف استان، رئیس دادگستری و 
دادستان فردیس و مسئولان محلی مورد بهره برداری قرار 
گرفت که با اتفاق، خدمات رسانی قضایی به مردم مشکین 

دشت بدون نیاز به مراجعه به فردیس مقدور خواهد بود.
رئیس کل دادگستری استان البرز در آیین افتتاح این 
ساختمان با بیان اینکه شورای حل اختلاف نهادی است 
که با توجه به آموزه های دین اسلام و سفارش به صلح 
تشکیل شده، وظیفه این نهاد را برقراری صلح و سازش 

اعلام کرد.
»حسین فاضلی هریکندی« با تشریح شرایط قضاوت در 
بین خوانده و خواهان تأکید کرد: هر چه در دادسراها 
و محاکم برای رسیدگی به یک پرونده  منتهی به حکم، 
تلاش شود باز هم اثر سازش میان طرفین را ندارد، چون هر 
پرونده دو طرف دارد و حداقل یک طرف از نتیجه ناراضی 
است اما وقتی پرونده ای به صلح و سازش منتهی  شود، هر 

دو طرف راضی هستند.
 وی فلسفه ایجاد شورای حل اختلاف را کاهش مراجعات 
مردمی به دادگستری و تلاش برای ایجاد صلح و سازش 

اعلام کرد و اظهار داشت: محاکم با اتخاذ تصمیم و فصل 
اما علت  اقدام می کنند،  از طریق صدور رأی  خصومت 

تشکیل شورا مصالحه و اصلاح ذات البین است.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز ضمن اشاره به دیدگاه 
رئیس قوه قضائیه در مورد نقش مهم شورای حل اختلاف 
گفت: ایشان نیز معتقد هستند در عین تقویت شورای 
حل اختلاف باید به فلسفه اصلی ایجاد آن یعنی برقراری 
صلح و  سازش توجه ویژه شده و از بحث صدور رأی تا 
حد ممکن فارغ شود تا به وظیفه ذاتی خود یعنی ایجاد 

سازش و انجام مذاکرات برای حصول توافق بپردازد.
وی با تأکید بر لزوم حمایت از شورای حل اختلاف از 
سوی نهادهای مختلف گفت: کار در شورای حل اختلاف 
و برقرای صلح میان مردم در واقع نوعی ایثار و مجاهدت 
است و این شورا به حمایت سایر دستگاه ها نیاز دارد تا 

بتواند به وظیفه خود عمل کند.
فاضلی هریکندی ادامه داد: قوه قضائیه نیز به تناسب 
امکانات، به این مهم توجه دارد و در سفر دی ماه سال 98 
رئیس قوه قضاییه مصوباتی در این باره داشتیم از جمله 
اختصاص اعتبار برای ساخت شورای حل اختلاف در کرج 
و تجهیز آن که البته باید اذعان کرد در قبال وظایفی که این 
شورا انجام می دهد و نیازهای شورای حل اختلاف، این 
مبلغ که در حد مقدورات قوه قضائیه بوده فقط نیازهای 

اساسی آن را برطرف می کند.

ماسک  عدد  هزار  کشف ۱۱۵  از  البرز  انتظامی  فرمانده 
غیربهداشتی از یک کارگاه تولید غیرمجاز در شهرستان 

ساوجبلاغ خبرداد.
سردار عباسعلی محمدیان روز گذشته با اعلام این خبر 
گفت: در پی دریافت گزارشی تولید ماسک غیربهداشتی در 
یک کارگاه ، ماموران انتظامی شهرستان ساوجبلاغ موضوع 

را در دست بررسی قرار دادند.
وی خاطرنشان کرد: پس از اطمینان از صحت موضوع 
و  بازرسی  را  نظر  مورد  محل  قضایی  حکم  با  ماموران 

۱۱۵هزارعدد ماسک غیربهداشتی کشف کردند.
سردار محمدیان افزود: یک نفر دراین زمینه دستگیر و به 

مراجع قضایی معرفی شد.
وی گفت: مردم در صورت اطلاع از وجود هرگونه اقلام 
غیربهداشتی، قاچاق و احتکار شده  موضوع را از طریق 

شماره تلفن ۱۱۰ به ماموران اطلاع دهند.
از ابتدای شیوع کرونا در کشور مقادیر زیادی انواع دارو، 
اقلام پزشکی، بهداشتی، مواد ضدعفونی کننده و  الکل  

قاچاق و احتکار شده دراستان البرز کشف شده است.

»البرز« چه خبر؟

امضای تفاهم نامه همکاری میان معاونت پیشگیری استان و 
شهرداری و شورای اسلامی شهرهای نظرآباد و تنکمان 

۱۰۷۱  معلم در البرز استخدام می شوند

با هدف گسترش فرهنگ پیشگیری از جرایم و آسیب های 
هم  و  مردم  قضایی  اطلاعات  و  آگاهی  ارتقاء  اجتماعی، 
افزایی در تحقق اهداف پیشگیرانه، تفاهم نامه همکاریهای 
مشترک فی مابین معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز، شهرداری و شورای اسلامی 

شهرهای نظرآباد و تنکمان منعقد شد.
جعفر داراب خانی معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز در جلسه شورای پیشگیری 
فرماندار،  حضور  با  که  نظرآباد  شهرستان  جرم  وقوع  از 
مسئولان انتظامی، امنیتی، فرهنگی و اجتماعی و رؤسای 
شوراهای اسلامی شهر و شهرداران نظرآباد و تنکمان برگزار 
شد، اظهار کرد: هر چند که مقابله و برخورد قضایی با جرایم، 
جزو وظایف دستگاه قضایی است ولی آنچه که روشن است 
مجازات ها اثربخشی لازم را ندارند و باید اقدامات پیشگیرانه 

در اولویت قرار گیرد.
وی ضمن تشکر از همکاری و همفکری مسئولان و اعضای 
شورای پیشگیری از وقوع جرم شهرستان نظرآباد تصریح 
کرد: در راستای تحقق فرمایش رهبر معظم انقلاب اسلامی 
مبنی بر علمی بودن پیشگیری از وقوع جرم و لزوم مشورت 
و همکاری با کارشناسان و صاحب نظران برای شناسایی 
تعامل  ضرورت  و  آن  از  ناشی  آسیب های  و  جرم  عوامل 
دوجانبه بین دستگاه های مسئول و معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان، این تفاهم نامه 

منعقد می شود.
بر  تأکید  با  البرز  دادگستری  کل  رئیس  قضایی  معاون 
اهمیت ارتقاء آگاهیهای عمومی شهروندان گفت: بسیاری 
از جرایم به دلیل عدم آگاهی مردم به قوانین اتفاق می افتد 
و کلیه دستگاه ها وظیفه دارند که با اطلاع رسانی دقیق، 

نسبت به تحقق این مهم اقدام کنند.
با اشاره به  البرز  بر زندان های دادگستری  معاون نظارت 

10 جرم اول کشور و استان البرز افزود: بیشتر این جرایم 
همچون ضرب و جرح، تهدید، توهین، تخریب و.. ریشه 
در عدم کنترل خشم افراد دارد و بیانگر این است که با کار 
فرهنگی، آموزش تاب آوری و اجرای دقیق برنامه کنترل و 
کاهش خشونت، می توان از وقوع این جرایم پیشگیری کرد.
بر  ادامه  البرز در  دبیر شورای معاونین دادگستری استان 
نقش و تأثیر آموزه های دینی به ویژه امر به معروف و نهی 
از منكر در پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی تأکید 
و انعقاد تفاهم نامه میان معاونت اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری کل استان البرز و شهرداران و رؤسای 
شوراهای اسلامی شهرهای نظرآباد و تنکمان را گامی مؤثر در 

راستای تحقق اهداف پیشگیرانه عنوان کرد.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز اعلام کرد: ۱۰۷۱ معلم از طریق 
آزمون استخدامی سال  ۹۹ در آموزش و پرورش این استان 

استخدام می شوند.
سالار قاسمی روز گذشته گفت: این افراد با توجه به کمبود 
نیروی آموزشی  جذب آموزش و پرورش استان البرز می شوند.
وی اظهارداشت: علاقه مندان تا ۲۹ شهریورماه ۹۹ فرصت دارند 

دراین آزمون به صورت اینترنتی ثبت نام کنند.
 متقاضیان استخدام درآموزش و پرورش فقط ازطریق ثبت 
نام ، شرکت در آزمون سازمان سنجش و کسب امتیاز لازم 

انتخاب می شوند.
وی بیان داشت: معلمان جدید از میان دانش آموختگان مراکز 
آموزش عالی در رشته های مورد نیاز آموزش و پرورش انتخاب 

می شوند.

قاسمی ادامه داد: پذیرفته شدگان به عنوان آموزگار، دبیر دررشته 
های مختلف، مراقب سلامت، مربی تربیتی، مشاوره مدرسه و 

هنرآموزهنرستان های استان البرزمشغول به کار می شوند.
وی یادآورشد: پذیرفته شدگان بر اساس جدول زمان بندی برای 

تکمیل پرونده و انجام مصاحبه تخصصی مراجعه می کنند.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز اضافه کرد: در مرحله اول بررسی 
مدارک و مستندات انجام می شود و سپس مصاحبه علمی 
درپردیس های دانشگاه فرهنگیان امیر کبیر و حکیم فردوسی 

البرز انجام می شود.
قاسمی تاکید کرد: سالانه به علت مهاجرت ها، شاهد رشد بیش 
از ۱۲ هزار نفری جمعیت دانش آموزی در البرز هستیم که 
ضرورت دارد، نیروی انسانی استان نیز متناسب با این جمعیت 

افزایش یابد.

سردار »عباسعلی محمدیان«:

۱۱۵ هزار ماسک غیر بهداشتی در ساوجبلاغ کشف شد
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شهری 42 سال پیش در چنین روزی )1357(، محمدرضا پهلوی در دیدار با آنتونی 
پارسونز سفیر انگلیس گفت: »متاسفانه مخالفان ما قوی و متشكل هستند و 

دولت نیروی مردمی در برابر آن ها ندارد.«

در چنین روزی!

»وزیر کشور« خبر داد:

پیگیری دو طرح ملی ساماندهی مهاجرت 
و حاشیه نشینی با کمک مجلس

وزیر کشور از پیگیری دو طرح ملی ساماندهی مهاجرت و 
حاشیه نشینی با کمک مجلس برای تصویب خبر داد و 
گفت: تلاش می کنیم طرح ملی ساماندهی مهاجرت و 
طرح ملی ساماندهی حاشیه نشینی با کمک مجلس به 
صورت قانون در بیاید تا بین دستگاه های اجرایی با اولویت 
آموزشی،  ارائه خدمات  در موضوع خدمات  انجام شود. 
آب، برق و ... و در بعد اجتماعی تنظیم روابط اجتماعی، 
مقابله با جرم و جنایت و ... مطرح است. بر همین اساس 
توانمندسازی مردم در این مناطق در دستور کار قرار دارد. 
همچنین دستگاه هایی که در حوزه توانمندسازی شغلی و 
اقتصادی فعالیت می کنند باید این مناطق را در اولویت 

کار خود قرار دهند.
در  فضلی  رحمانی  عبدالرضا  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
پایان جلسه شورای اجتماعی کشور و در جمع خبرنگاران 
در تشریح موضوعاتی که در این جلسه مورد بررسی قرار 
گرفت، گفت: ابتدا از کمک موثر رسانه ها در انتخاباتی 
که روز جمعه برگزار شد قدردانی می کنم. در این جلسه 
موضوع حاشیه نشینی که پیش تر نیز جزو دستورات 
قرار  بررسی  مورد  است  بوده  اجتماعی  شورای  جلسات 
گرفت. در حقیقت موضوع حاشیه نشینی یکی از موارد 
پنجگانه ایست که توسط مقام معظم رهبری در حوزه 
آسیب های اجتماعی به عنوان اولویت تعیین شده لذا ما 
نیز مدام گزارش گیری و رفع اشکال در حوزه حاشیه نشینی 

را پیگیری می کنیم.

فاصله تا نقطه مطلوب بسیار است

مسکن  نماینده  یکشنبه  روز  جلسه  در  داد:  ادامه  وی 
و شهرسازی به عنوان متولی در حوزه حاشیه نشینی و 

شهرداری ها گزارش هایی را ارائه کرده اند. قبلا در این 
ارتباط دستگاه های متولی، معین و همکار مشخص شده 

اند.
وی تاکید کرد: خوشبختانه روند کار نسبت به قبل خوب 
بوده اما فاصله ما تا رفع مشکلات و نقطه مطلوب زیاد 
است. از سوی دیگر با توجه به شرایط حاکم در جامعه و 
افزایش قیمت مسکن، این موضوع در مبدأ یعنی روستاها 
و مقصد یعنی شهرهای بزرگ قطعا تاثیرات بسزایی در 

حاشیه نشینی ایجاد خواهد شد.
وزیر کشور در بخش دیگری از صحبت های خود به پیگیری 
دو طرح ملی با کمک مجلس اشاره کرد و افزود: تلاش 
می کنیم طرح ملی ساماندهی مهاجرت و طرح ملی 
ساماندهی حاشیه نشینی با کمک مجلس به صورت قانون 
در بیاید تا بین دستگاه های اجرایی با اولویت انجام شود.

توسط  خوبی  گزارش  امروز  جلسه  در  داد:  ادامه  وی 
واحدهای تسهیل گری که در شورای اجتماعی به تصویب 
رسیده اند ارائه شد. این واحدها روابط بین مردم و دستگاه 
های اجرایی را با هدف تقویت جنبه مشارکت شهروندان 

دنبال می کنند.
رحمانی فضلی با اشاره به اینکه دو مسئله کالبدی و فیزیکی 
و بحث خدمت و مسائل اجتماعی در حاشیه نشینی مطرح 
آموزشی،  ارائه خدمات  در موضوع خدمات  افزود:  است 
آب، برق و ... و در بعد اجتماعی تنظیم روابط اجتماعی، 
مقابله با جرم و جنایت و ... مطرح است. بر همین اساس 
توانمندسازی مردم در این مناطق در دستور کار قرار دارد. 
همچنین دستگاه هایی که در حوزه توانمندسازی شغلی و 
اقتصادی فعالیت می کنند باید این مناطق را در اولویت 

کار خود قرار دهند.

مدیریت شهریگزارش

محیط زیست

»رحیم خستو«:

دیوارهای بتنی زیبایی و بودجه شهر را می بلعد

»خلیلی اردکانی« تاکید کرد:
دفاتر تسهیلگری؛ حلقه واسط بین شهروندان و دستگاه های اجرایی

انتظار می رود نسبت به تذکرات و سئوالات پاسخ های 
مناسب و مستدل داده شود و خود آقای شهردار در جریان 

پاسخ ها باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، رحیم خستو ظهر در نطق پیش 
از دستور دویست و یازدهمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر کرج ضمن قدردانی از زحمات همکاران شهرداری که بی 
شائبه طی این ایام زحمت کشیده اند و در نگه داری شهر 
تلاش بی وقفه نموده اند، گفت: درخصوص دیوارهای بتنی 
و پنل های بتنی متاسفانه شهر از حالت طبیعی خود خارج 
شده است، در گذشته دیوارها به گونه ای کشیده شده که 
علاوه بر زیبایی های آجری، دو فضا با هم ارتباط داشتند 
اما متاسفانه اخیراً دیوارهای بتنی تمام فواصل را احاطه 

کرده است.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه این شیوه آسیب جبران 
ناپذیری به شهر می زند و از سوی دیگر منابع عظیمی را می 
بلعد، از شهرداری انتظار دارم ضمن توقف این نوع عملیات 
دیوارگذاری، سریعاً مستندات قراردادهای منعقده را جهت 

بررسی به شورای اسلامی شهر ارسال کند.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج خاطر نشان کرد: در 
مورخ ۱۶ تیر ماه ۹۸ در جلسه ای که مدیر بازرسی شهرداری 
توسط  داشتند مسائل و مشکلات  اعضاء شورای شهر  با 
همکاران مطرح شد که متاسفانه بعد از یکسال هیچ توجهی 
بدان نشده است اگر به هشدارهای همکاران توجه می شد 
امروز با مشکلات کمتری در حوزه ها و مناطق روبرو بودیم.

خستو عنوان کرد: متاسفانه به تذکرات و سئوالات اعضای 
شورای شهر پاسخ های مناسبی داده نمی شود، انتظار می 
به تذکرات و سئوالات پاسخ های مناسب و  رود نسبت 
مستدل داده شود و خود آقای شهردار در جریان پاسخ ها 
باشد. برخی از لوایح با قید مصوب می شوند اما در اجرا 

قیود ظاهرا رعایت نمی شوند به عنوان مثال آیا قیود شورا در 
مصوبه کمک به پلیس راهور که با شرط هایی چون مصوبه 
وزارت کشور تصویب شده بود اجرا شده یا خیر؟ لطفا شهردار 

محترم مستندات را در اولین فرصت به شورا ارائه کنند.
واگذاری  لایحه  در  همچنین  کرد:  تاکید  شورا  عضو  این 
دانشکده آتش نشانی به کارخانه نوآوری مقرر شده بود که هر 
گونه هزینه منوط به الصاق سند و کاربری باشد که شهردار 
در این خصوص نیز مدارک و اقدامات انجام شده را در اولین 

فرصت به شورا ارائه کنند.

دفاتر تسهیلگری و توسعه محلی می توانند به عنوان حلقه 
واسط بین شهروندان با دستگاه های اجرایی و شهرداری 

و در جهت توسعه به دنبال پیشرفت جامعه محلی باشند.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمدحسین خلیلی اردکانی در 
دویست و یازدهمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: فرصتی دست یافت تا از دفاتر نوسازی و بهسازی 
بافت های فرسوده در محلات کم برخوردار کوی اوقافیها، 
با  که  اخترآباد   و  مصباح  پایین،  حصارک  بالا،  حصارک 
پیگیری و همت خوب سازمان عمران و جناب آقای رسولی 
تاسیس گردیده اند، بازدید نمایم و از این اقدام عزیزان تشکر 

می کنم.
فرسوده  های  بافت  بهسازی  و  نوسازی  دفاتر  افزود:  وی 
اقتصادی، حقوقی  اجتماعی،  ابعاد مختلف  دارای  شهری 
و فنی می باشند، به همین دلیل شورای اسلامی شهر و 
شهرداری کرج اقدام به تأسیس دفاتر تسهیلگری کرده است؛ 

در بازدیدی که از دفاتر تسهیلگری صورت پذیرفت عملکرد 
دفاتر قابل دفاع می باشد لذا هر اقدامی که موجب مشارکت 
دادن مردم در تصمیم گیری ها و انجام امور گردد آن امر 
بهتر انجام می شود و اعتماد متقابل بین مردم و شهرداری 
را بیشتر می کند و موجب پبشرفت عمران و آبادانی در 

شهر می شود.
این مسئول تصریح کرد: دفاتر تسهیلگری و توسعه محلی 
می توانند به عنوان حلقه واسط بین شهروندان با دستگاه 
های اجرایی و شهرداری و در جهت توسعه به دنبال پیشرفت 
افراد به عنوان  جامعه محلی باشند و به تقویت ظرفیت 
شهروندان فعال و کنشگر از طریق همکاری، هم اندیشی، 
ها  و سازمان  اجتماعی  گروه های  در  تعامل  و  همراهی 
بپردازند، از سوی دیگر به تقویت ظرفیت نهادها و سازمان ها 
به وسیله گفتگو و تعامل با شهروندان  و مسئولان در شکل 

دهی و ایجاد تغییرات در محله تاثیرگذار باشند.
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ابداع ماسکی با قابلیت تقویت گوش موسیقاییفرهنگی
یک رهبر ارکستر اهل مجارستان ماسکی تنفسی ابداع کرده که گوش انسان را در 

تشخیص اصوات موسیقی تقویت می کند.

ورثه مرحوم ابوالفضل خیری )میترا- بيتا- حسن جملگی خیری اصل و فاطمه 
حسینی و سیمین ورتاب کجکانی به نشانی متن سند : کرج گوهردشت فاز 
۳ خیابان ۱۲ بلوک ۱ پلاک ۳۲ - بدینوسیله به ورثه مرحوم ابوالفضل خیری 
بدهکار پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مامورابلاغ ابلاغ واقعی میسر نگردیده 
است ابلاغ می گردد که برابر سند ازدواج شماره ۹۱۰۳ مورخ بین شما و سیمین 
ورتاب كجكانی تعداد ۵۰ عدد سکه تمام بهار آزادی بدهکار می باشید که بر اثر 
عدم پرداخت وجه ، بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات 
قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در این اجرا مطرح می باشد لذا طبق ماده 
19 / 18 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار 
این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه - محسوب است فقط یک نوبت در روزنامه 
کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت 
بدهی خود اقدام و در غیر این صورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات 

اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد. 99/570ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس اجرا واحد اجرای اسناد رسمی کرج-از طرف تقوی

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری پراید رنگ مشکی مدل ۱۳۸۱ دارای پلاک انتظامی ۵۵۵ق 46 ایران ۹۵ متعلق به مرحوم آقای 
یوسف محمودی میباشد شماره موتور۱۳۳۰۷۶۶۶ وشماره شاسی ۱۴۱۲۲۸۱۷۷۲۹۰۸ میباشد که به استناد سند نکاحیه ۱۴۰۹۰ مورخ 1387/1/26 دفترخانه ازدواج 
۱۸۹هشترود در قبال صداقیه خانم زینب رضائی اصل كله گرد بطرفیت ورثه مرحوم يوسف محمودی ))مهدی و بنیامین و مهیا و فرزاد جملگی محمودی (( در 
قید بازداشت میباشد طبق گزارش کارشناس رسمی دادگستری مورخ 99/5/15 به مبلغ 170/000/000 ریال ارزیابی گردید خودرو دارای سوخت گاز LPG می باشد 
رادیو پخش و بلندگو دارد و بیمه ثالث مفید دارد لاستیک ها جمعا ۵۰% استهلاک دارد شیشه جلو شکسته و آینه چپ شکستگی دارد درب عقب راست تصادف 
دارد درب صندوق رنگ شدگی دارد و گوشه سپر جلو چپ شکسته است لبه گلگیر عقب چپ خوردگی دارد. اتومبیل فوق در پارکینگ توقفگاه سبلان کلاک به 
نشانی جاده مخصوص بعد از پل کلاک شهرک طالقانی توقیف میباشد مزایده در روز شنبه مورخ 99/7/12 از ساعت ۹ الی ۱۲ در پارکینگ از طریق مزایده به فروش 
می رسد مزایده از مبلغ 170/000/000 ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است و نیم 
عشروحق مزایده نقدا وصول خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیر مترقبه گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت 
انجام می شود. ضمنا وفق ماده ۱۳۶ اصلاحی آیین نامه اجرا شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور 
خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت 
تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد 

شد. در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد.   99/560ف   تاریخ انتشار: 1399/06/25
مریم ایرانی بجندی- رئیس اجرای ثبت کرج - از طرف تقوی

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۹۹۰۳۰۵۰ آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۰۵۶۴۸

ساخته »کریستوفر نولان«؛

تِنِت ۲۰۰ میلیون دلاری شد
با وجود فروش نامناسب فیلم سینمایی »تنت« در گیشه 
آمریکا، این فیلم توانست مرز ۲۰۰ میلیون دلار فروش در 

گیشه جهانی را پشت سر بگذارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از هالیوود ریپورتر، فیلم 
گیشه  در  نولان  کریستوفر  جدید  اثر  »تنت«  سینمایی 
آمریکای شمالی، جایی که هنوز سینما های لس آنجلس 
و نیویورک تعطیل هستند، مورد استقبال واقع نشد؛ اما 
همچنان به فروش موفقیت آمیز خود در گیشه های جهانی 
ادامه می دهد و تا کنون به فروش ۲۰۷ میلیون دلاری 

نزدیک شده است.
طی این هفته فیلم سینمایی »انگاشته« ۶.۷ میلیون دلار 
در سینما های آمریکا فروش داشت تا در نهایت فروش 
گیشه داخلی آن به ۲۹.۵ میلیون دلار برسد. در مقایسه 
با هفته گذشته این فیلم افت ۲۹ درصدی داشته است. 
در میزان بلیت فروشی فیلم کریستوفر نولان به تفکیک 

کشورها، چین با ۵۰ میلیون دلار در صدر قرار دارد.
فیلم سینمایی »انگاشته« در آمریکا که حدود ۶۵ الی 
۷۵ درصد از سینما ها بازگشایی شده اند، نسبت به هفته 
گذشته در ۱۰۰ سینمای جدید نیز برای نخستین بار اکران 

شد. »انگاشته« ۲۰۰ میلیون دلار بودجه تولید داشته است و 
گفته می شود باید به فروشی ۴۰۰ الی ۴۵۰ میلیون دلاری 

در گیشه سراسری و جهانی برسد تا سود کند.

اسامی هیات داوران بخش »کوتاه داستانی، نماهنگ و 
دوره  شانزدهمین  »جشنواره جشنواره ها«ی  پویانمایی«، 

جشنواره بین المللی فیلم مقاومت اعلام شد.
بنابراعلام دبیرخانه شانزدهمین جشنواره بین المللی فیلم 
داستانی،  کوتاه  بخش  داوران  هیات  اسامی  مقاومت، 
سوی  از  »جشنواره جشنواره ها«  پویانمایی  و  نماهنگ 

دبیرخانه جشنواره معرفی شد.
۵ داور این بخش به ترتیب حروف الفبا جواد اردکانی، 
و  عرب  محمدرضا  صفورا،  محمدعلی  بهمنی،  حمید 

محمدحسین نیرومند هستند.
هیئت انتخاب بخش »جشنواره جشنواره ها« شانزدهمین 
دوره جشنواره بین المللی فیلم مقاومت، اسامی آثار »کوتاه 

داستانی، نماهنگ و پویانمایی« این بخش را اعلام کرد.
بنابراعلام دبیرخانه شانزدهمین جشنواره بین المللی فیلم 
مقاومت، اسامی آثار »کوتاه داستانی، نماهنگ و پویانمایی« 
بخش »جشنواره جشنواره ها«ی شانزدهمین دوره جشنواره 
بین المللی فیلم مقاومت از سوی هیئت انتخاب این بخش 

اعلام شد.
بر همین اساس در بخش برگزیدگان کوتاه داستانی: آب 
هرگز نمی میرد )حسین دارابی(، تمام مریم ها )محمدجلیل 

اسکندرزاده(، برای هانا )روح الله اکبری(، ولد )امیرعباس 
ربیعی(، اشکی در صفر )روح الله اکبری(، بادیه نشین )عماد 
)امیر  میرباقری(،رقاصک  )بیژن  خواهر  دو  سلمانیان(، 
هنرمند(ُ و زنبوردار )محمد طالبی( با یکدیگر رقابت می کنند.
در بخش »نماهنگ«، ارغوان )مهدیار عقابی(، حلول )امیر 
مهران(، خاک مهرآیین )جواد اشرفیان(، سرزمین با اصالت 
و  امامزاده(  عباس  )سید  کربلا  سفیر  فلاحتی(،  )جواد 
لحظه های ماندگار )حسین ستاره( حضور خواهند داشت 
مهران(،  )امیر  خاموش  شهر  »پویانمایی«:  بخش  در  و 
فهرست مقدس )محمد همدانی(، اگر من خلبان بودم 
خردمندان(،  محمدرضا  )سید  پدر  نیک سرشت(،  )سهیل 
سپید  سنگ های  شاکری(،  )وحید  قاصدک ها  رقص 
)فاطمه حسنی( و شهر من سردشت )زیبا ارژنگ( به رقابت 

می پردازند.
در بخش »جشنواره جشنواره ها«ی شانزدهمین جشنواره 
بین المللی فیلم مقاومت، آثاری از سینمای انقلاب اسلامی، 
مقاومت و دفاع مقدس که در تمامی جشنواره های داخلی 
جایزه »بهترین فیلم« را در ۴۰ سال گذشته در قالب های 
»سینمایی«، »تله فیلم«، »کوتاه«، »مستند«، »پویانمایی«، 
و »نماهنگ« دریافت کرده اند، به مسابقه گذاشته می شود.

جهان سینما

دریچه

جامعه

پاسخ به شک و شبهه ها در مورد بیمه رانندگان

به گزارش روابط عمومی اداره کل مرتضی سلامی مدیر کل 
تامین اجتماعی استان البرز  در خصوص بیمه رانندگان 
جهت رفع شک و شبهه ها ایجاد شده  به بیان پاره ای از 

توضیحات در این زمینه پرداخت.
شرکت  توسط  شده  بیمه  رانندگان  تعداد  گفت:  سلامی 
تعاونی تاکسیرانی در سطح کرج در حال حاضر 3800 نفر می 
باشد که هر ماهه لیست و حق بیمه آنان به شعبه 1 تأمین 
اجتماعی کرج ارسال و تاکنون وقفه ای در ارسال لیست و 
حق بیمه این عزیزان بطور کلی مشهود نبوده ، ضمن اینکه 
در صورت عدم پرداخت حق بیمه از سوی تعاونی تاکسیرانی 
این سازمان با توجه به اخذ وثیقه ملکی از تعاونی ها و 
بهمراه  آنرا  بیمه یکسال  به میزان حق  رانندگان  کارگزاران 
جرائم متعلقه از تعاونی وصول می نماید و تا کنون تعاونی 
تاکسیرانی قصوری در خصوص پرداخت حق بیمه لیست 

های ارسالی نداشته است.
سلامی افزود : در کل تعداد رانندگان بیمه شده حمل و نقل 
بار و مسافر در استان 28800 نفر می باشد که تعداد 3800 
نفر آنان بصورت انفرادی اقدام به ارسال حق بیمه خود می 
نمایند و مابقی در چارچوب تعاونی ها و بصورت گروهی 
حق بیمه آنان ارسال می گردد . با توجه به بخشنامه های 
موجود هیچ منعی جهت رانندگان متقاضی پرداخت حق 
بیمه انفرادی در شعب این اداره کل موجود نمی باشد و 
افراد می توانند درخواست تغییر پرداخت بصورت انفرادی را 

به شعب ارائه تا اقدامات قانونی صورت پذیرد.
وی ادامه داد :  اطلاع رسانی قوانین و بخشنامه ها معمولًا 
از طریق نشریه ها - سایت های خبری دستگاه های اجرایی 
و نصب بنر و... صورت می گیرد و  اطلاع رسانی نفر به نفر 
به تعداد 460 هزار بیمه شده اصلی 170 هزار مستمری بگیر 
و 31 هزار کارفرما بصورت عمومی و از طرق فوق صورت 

می گیرد.
سلامی خاطر نشان کرد: اخذ مبالغ خارج از میزان حق بیمه 

با توافق خود افراد با تعاونی ها صورت پذیرفته میزان حق 
بیمه پرداختی به سازمان به طور شفاف و واضح مشخص 
و براساس میزان دستمزدهای مصوب شورای عالی مزد و 

دستمزد صورت می پذیرد.
رانندگان محترم  درمانی  دفاتر  اعتبار  کرد:  اظافه  ادامه  در 
تاکسی با توجه به سابقه و مدت اعتبار کارنامه آنان صورت 
می پذیرد و در صورت پرداخت حق بیمه ماه قبل دفاتر 
درمانی دارای اعتبار می باشند ضمن اینکه طبق تسهیلات 
دفاتر  اعتبار  تمدید  مراجعه  به  نیازی  دیگر  پذیرد  صورت 

درمانی در صورت عدم اتمام برگه های دفاتر نمی باشد.
صدور و تمدید اعتبار دفاتر درمانی رانندگان تاکسی بر اساس 
میزان سابقه و اعتبار کارنامه تاکسیرانی صورت می پذیرد و 
در صورت پرداخت حق بیمه ماه قبل دفاتر صادره شده و 
تمدید اعتبار می گردد ضمن اینکه بر اساس دستورالعمل 
جدید سازمان و در راستای تسهیل خدمات دهی مطلوب به 
بیمه شدگان دیگر ملزم به مراجعه جهت تمدید اعتبار دفاتر 
درمانی به شعبات کارگزاری ها نبوده و در صورت مراجعه به 
مراکز درمانی تایید اعتبار دفاتر درمانی از طریق سامانه های 

الکترونیک صورت می پذیرد.
ذکر  ای  بیمه  داشت: مغایرت ها و خلاء های  بیان  وی 
شده بصورت موردی و در خصوص افراد معدودی بوده نه 
به صورت کلی، ضمن اینکه این عزیزان می توانند هر ماهه 
وضعیت پرداخت لیست بیمه خود را از طریق سایت رسمی 
سازمان مشاهده نمایند و در صورت عدم واریز حق بیمه از 

سوی تعاونی پیگیری لازم را بعمل آورند.
وی در خصوص انفرادی نمودن قرار داد بیمه رانندگان  گفت:  
با توجه به اینکه دریافت فیش پرداختی و واریز آن به صورت 
غیرحضوری توسط خود رانندگان انفرادی صورت می پذیرد 
عملاً بار کاری اضافه بر عهده پرسنل این سازمان تحمیل 
نگردیده و این سازمان طبق قانون مسئول انجام ارائه خدمت 

به مخاطبین خود تحت هر شرایطی می باشد.

از جشنواره بین المللی فیلم مقاومت چه خبر؟
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قانون منع ورود بازیکنان و مربیان خارجی به لیگ برتر یک 
دفعه مثل قارچ سبز شد و به تائیت هیات رئیسه ای رسید 
که خود به دلیل بی قانونی در پرونده »مارک ویلموتس« 

تحت تعقیب هستند!
مدافعان این قانون بهانه چنین ممنوعیتی را جلوگیری از 
»اتلاف بیت المال« عنوان می کنند و معاون وزیر ورزش 
برای فرار از پاسخگویی، آن را قانونی موقت معرفی کرده 
است. اما هیچکس برای ابهامات متعدد در این باره پاسخ 
روشنی ندارد. مثلا اینکه روال تصویب یک قانون یا افزودن 
یک بند به آئین نامه مسابقات لیگ برتر کشور تابع شرایط 
و پروتکل خاص خود است. یعنی باید اول موضوع به 
صورت پیشنهاد مطرح شود، بعد یک گروه کارشناسی در 
مدت زمانی مشخص مزایا و معایب آن را بررسی کنند، 

سپس نتایج این بررسی را برای تصمیم گیری به مجموع 
عمومی سازمان لیگ یا هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 

بدهند. 
آیا در مورد ممنوع کردن ورود خارجی ها این روال طی 
شده؟ چرا کسی در این مورد مستندی نمی دهد؟ آقای 
آ  »آندره  از  دعوت  اسناد  استقلال  باشگاه  از  که  درودگر 
استراماچونی« را می خواهد، چرا اسناد مربوط به این روند 
را در اختیار افکار عمومی قرار نمی دهد؟ آقای نورشرق به 
عنوان مسئول اجرایی این مسئله بگوید این قانون »خلق 

الساعه« از کی و چگونه به ایشان ابلاغ شده است؟
راستی این دو نفر بگویند از آن ها به عنوان دست اندرکار 
اجرایی، قبل از تصویب و ابلاغ ممنوعیت نظر مشورتی 
خواسته شد؟ آیا باشگاه ها به عنوان ذی نفعان چنین 
قانونی اصلا در این مورد نظر داده بودند یا این تصمیم 
اون درون بعضی مدیران گرفته است؟!   را کیم جونگ 
وزارت ورزش این وسط چه نقی داشت؟ مگر نه اینکه 
وزارت در قضیه ویلموتس تاکید داشت بی گناه است و 
در کار فدراسیون فوتبال دخالت نمی کند؟ پس مصاحبه 
»علی نژاد« در مورد موقتی بودن قانون منع ورود خارجی 

ها چیست؟
اگر دلیل اتخاذ چنین تصمیمی جلوگیری از اتلاف بیت 

المال است، باشگاه های خصوصی چرا باید تاوان بدهند؟ 
شاید یک مدیر خصوصی می خواهد پول حساب شخصی 
اش را در جیب یک مربی خارجی بریزد. مگر سازمان لیگ 
اگر قرار باشد استقلال و پرسپولیس  قیم مال اوست؟ 
هم خصوصی شوند، چرا مالک کنونی باید اجازه بدهد 
حق مالک بعدی را سلب کنند؟ آقایان که مدعی هستید 
این قانون برای جلوگیری از خروج ارز از مملکت است. 
نیامدن استراماچونی کلی ضرر به مملکت می زند و غرض 
از تصویب قانون تان را نقض می کند! حداقل خودتان با 

روح قانون من درآوردی تان در تضاد نباشید!

حرف آخر

مدافعان قانون خلق الساعه؛

با روح قانون تان در تضاد نباشید!

»لیلا صوفی زاده« خبر داد:

برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال در آبان ماه 

»معاون وزیر ورزش«:

امتیازات زنان در تخصیص اعتبارات بیشتر از مردان است

نایب رئیس فدراسیون فوتبال گفت: با تایید اساسنامه 
توسط فیفا، انتخابات فدراسیون اواخر آبان یا آذر ماه 

امسال برگزار می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، »لیلا صوفی زاده« روز گذشته 
درباره اردوی تیم ملی فوتسال زنان، اظهار داشت: اردوها 
بر اساس تقویم زمانی رقابت ها برگزار می شود اما با 
شیوع کرونا شرایط تغییر کرده و برگزاری آن باید با مجوز 

ستاد مبارزه با کرونا باشد.
وی افزود: از مهرماه اردوی تیم ملی فوتسال زنان آغاز 

می شود و نگرانی در این باره وجود نخواهد داشت.
رقابت های  درباره  فوتبال  فدراسیون  رئیس  نایب 
بین المللی فوتسال،  گفت: ۱۶ شهریورماه آمادگی خود 
را به برزیل اعلام کردیم. منتظر هستیم که ببینیم چه 
کشورهایی قرار است شرکت کنند. این رویداد آذرماه 

امسال برگزار می شود البته به دلیل کرونا احتمال تغییر 
هم وجود دارد.

مدارس  فعالیت  گفت:  فوتبال،  مدارس  درباره  وی 
فوتبال بستگی به صدور مجوز دارد اما در بخش فوتبال 
تا  را تقویت کنیم  این موضوع  تا  داریم  پایه تلاش 
سرمایه گذاری برای آینده تیم های ملی باشد. فیفا هم بر 
تقویت مدارس فوتبال در سنین پایه تاکید زیادی دارد.

معاون توسعه ورزش زنان وزارت ورزش، گفت: امتیازی 
که حوزه زنان در تخصیص اعتبارات دریافت می کنند 

بیشتر از مردان است.
روز  فرهادی زاد«  »مهین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گذشته در پنجمین نشست تخصصی با نایب رئیسان 
و  شطرنج   ناشنوایان،  هاکی،  فوتبال،  فدراسیون های 
جانبازان، بیان داشت: در ارزیابی امتیازی که حوزه زنان 
در تخصیص اعتبارات دریافت می کنند،  بیشتر از مردان 
بوده زیرا ظرفیت بخش زنان بیشتر است. این نوع نحوه 
تخصیص بر اساس امتیاز به فضای توسعه زنان کمک 

می کند.
معاون وزیر ورزش، اظهار داشت: در فضای کرونا برخی 
فدراسیون ها خلاقیت ایجاد کردند که نمونه آن اصلاح 

آیین نامه ها و برپایی کارگاه های آموزشی است.
در ادامه نایب رئیس فدراسیون جانبازان و معلولان، گفت: 
تاکنون ۱۰ سهمیه پارالمپیک توکیو کسب شده است و 

سایر ورزشکاران خود را برای حضور در رقابت های کسب 
سهمیه می کنند.

»مژگان نصیری« گفت: از مهرماه امسال نیز بخش آموزش 
از سر گرفته می شود و در حال حاضر به دنبال تقویت 
این بخش هستیم.  درباره شروع اردوهای انفرادی منتظر 
مجوز ستاد مقابله با کرونا در ورزش هستیم چون شرایط 

جانبازان ویژه است.
نایب رئیس فدراسیون جانبازان و معلولان، تصریح کرد: 
قرار است در صورت مجوز ستاد مقابله با کرونا در ورزش، 
نخستین رقابت های دوومیدانی قهرمانی کشور که به 

صورت رکوردگیری است را در مهرماه امسال برگزار کنیم.
نایب رییس فدراسیون ناشنوایان نیز گزارش داد که در 
فضای کرونا ورزش همگانی را توسعه دادیم و حتی 
در این مدت شناسایی استعدادها در دستور کار قرار 

گرفت.
رقابت ها  برخی  همچنین  داد:  ادامه  داوودی«  »زهرا 

برای  ویژه  برنامه  البته  شد.  برگزار  مجازی  صورت  به 
استعدادیابی نیز در دستور کار داریم. به دنبال مجوز برای 

برگزاری رقابت ها با رعایت پروتکل بهداشتی هستیم.
نایب رئیس فدراسیون هاکی نیز بیان داشت: مجازی 
برای حضور  امتیازی  کرونا  دوران  در  کار  شدن فضای 

فعال تر زنان هاکی شد.
کارگاه  برگزاری  دنبال  به  کرد:  تصریح  »الهی شجاعی« 
مربیگری پیشرفته و برگزاری یک دیدار تدارکارتی با کشور 

مالزی برای آمادگی در رویداد آسیایی هستیم.
نایب رئیس فدراسیون شطرنج درباره فعالیت های حوزه 
زنان در این رشته، توضیح داد: طی یکسال اخیر توانستیم 
کرسی های خود را در عرصه جهانی حفظ کنیم و همچنین 

در هیات های استانی ۲ زن در راس هیات قرار گرفتند.
صورت  به  را  اردوها  و  رقابت ها  گفت:  پریدر«  »شادی 
مجازی برگزار کردیم و دوره مجازی مربی گری هم در این 

مدت برپا شد.

رویای دست نیافتی قهرمانی آسیا؛
حالا حالاها امیدی به موفقیت 

درآسیا نیست
دیگر چندسال که چه عرض 
کنم، چندین دهه است که 
ایرانی  های  تیم  موفقیت 
آسیا،  قهرمانان  لیگ  در 
تبدیل به یک رویای دست 
است  شده  تبدیل  نیافتنی 
آن  رسیدن  واقعیت  به  که 
هم  فیل  شاخ  شکستن  از 

سخت تر است.
استقلال دو بار و پاس تهران هم یکبار به این عنوان بسیار 
ارزشمند دست یافته اند اما به جز این دوتیم دیگر هیچ 
تیمی از کشورمان نتوانسته به عنوان قهرمانی آسیا دست 
پیدا کند و آمار کشورمان را بهبود ببخشد، پرسپولیس و 
سپاهان و ذوب آهن هم به فینال آسیا در چندین سال 
گذشته رسیده اند اما دستشان از گرفتن جام کوتاه ماند و 

چیزی عایدشان نشد.
این فصل از مسابقات لیگ قهرمانان آسیا هم امید چندانی 
برای موفقیت یا اتفاق خارق العاده ای توسط نمایندگانمان 
در  کشورمان  تیم  پرافتخارترین  که  استقلال  نداریم،  را 
این مسابقات است، با سرمربی موقت و پنجره بسته پا 
در  و هوادارنشان همچنان  است  نهاده  ها  رقابت  این  به 
رویای بازگشت استراماچونی محبوب با مسئولان ورزش و 
فوتبالمان می جنگند، پرسپولیس یحیی هم شرایط خیلی 
ایده آلی ندارد و دو مهره تاثیرگذار )علی علیپور و مهدی 
ترابی( را از دست داده و خرید هایش هم مانند کبریت بی 
خطر فقط اسمی هستند و شرایط چندان مطلوبی ندارند، 
سپاهان با محرم نویدکیا تغییرات زیادی را تجربه می کند 
و باتوجه به گروه سختی که دارد و چندان به موفقیتشان 
امیدوار نیستیم، شهرخودرو با مهدی رحمتی هم اوضاع 
چندان مطلوبی درآسیا ندارد و فقط برای حفظ آبرو به میدان 

می رود.
اما مسئله مهم این است، چطور این همه وقت در لیگ 
قهرمانان آسیا، تیمی از کشورمان حرفی برای گفتن نداشته 
است؟ دلایل زیادی می تواند تاثیرگذار باشد، اما مهم ترین 
موضوع همان تفاوت سطح فنی تیم های ایرانی با دیگر 
تیم های مدعی آسیا و مدیریت ضعیف فوتبال کشورمان 
است، ایران همیشه بهترین استعدادهای فوتبال آسیا را 
داشته است اما هیچ وقت سرمایه گذاری درست در فوتبال 
انجام نداده ایم و مدیرانی لایق نداشتیم. تیم های دولتی 
ما حالا که با قانون منع ورود مربی و بازیکن خارجی و 
در گذشته هم با عدم تامین منابع مالی نمی توانستند و 
دیگر نمی توانند، در مقابل غول های میلیون دلاری غربی و 
شرقی مقابله کنند و تیم های خصوصی ما هم اصلا توان 

مقابله با آنان را ندارند.
با این وضع اسفناک مدیریت فوتبالی کشورمان، حالا حالاها 
استقلالی ها در آرزوی ستاره سوم و پرسپولیس و سپاهان 
و شهرخودرو و تراکتور و... در آرزوی اولین قهرمانی در آسیا 

خواهند ماند!

دیدگاه

مستطیل سبز

پایه

محمد حیرانی

 دبیر تحریریه
محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار


